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AIMTA SECTION LOCALE / IAMAW LOCAL LODGE

 2468

MEMBRES SIEMENS CANADA MEMBERS
[bookmark: _GoBack]
AVIS DE CONVOCATION POUR VOTE SUR LETTRE D’ENTENTE
/ NOTIFICATION OF VOTE ON A LETTER OF AGREEMENT
 

Veuillez prendre note qu’une lettre d’entente, concernant notre future participation au Programme d’Achat d’Actions Siemens AG, fut présenté par la compagnie aux membres de l’exécutif syndical. Afin d’assurer une démarche transparente et de bien représenter vos intérêts vous êtes convié à venir vous informer et faire valoir votre droit de vote:

Lundi le 24 octobre 2016 entre 07h00 et 17h00 à nos bureaux du 2575  32è avenue, Suite 203, Lachine.

Une (1) heure vous est allouée (AFFAIRES SYNDICALE – PAYÉE) pour exercer votre droit de vote.


Please note that a Letter of Agreement, concerning future participation in the Siemens AG Share Matching Program, has been submitted to the Union Executive.  To ensure a fully transparent process and represent your best interests, we urge you to drop by the Union Office to provide you with information upon which you may then assert your right to vote. 

Monday, October 24th 2016 from 7h00am to 5h00pm at our Union office 2575 32nd avenue, Suite 203, Lachine.

One (1) hour clearance (UNION BUSINESS – PAID) is allotted to exercise your voting right.
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